



Issue 4 April 2018



**HELVETIC  
TRUST**

Family Office & Asset Management

## *Kaufchance*

10% Abschlag – welcher Investor lässt sich das schon entgehen? So viel haben Aktien vom Höchst Ende Januar verloren. Doch was hat sich geändert? Die Unternehmen wachsen, Inflation ist nicht in Sicht und damit das Zinsniveau weiterhin tief. Gründe für die derzeitige Unruhe sind der Handelskonflikt USA-China und hausgemachte Probleme wichtiger Unternehmen, Facebook, Tesla und die steuerliche Einflussnahme von Trump bei Amazon und Apple etwa. Diese Themen werden sicherlich durch die Unternehmen mit Akribie gelöst. Wir sehen eine gute Kaufgelegenheit und würden Positionen in den Techs und Finanzen aufbauen.

**HELVETIC TRUST**



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

fischer@h-t-p.ch

## **Buy opportunity**

«10% discount – which investor wants to miss out on this opportunity? This is much stocks have lost from their maximum at the end of January. But what has changed? Businesses are growing, inflation is nowhere in sight and therefore interest rates remain low. Reasons for the current turmoil are, for example, the trade row between the US and China and problems of their own making at major corporations such as Facebook and Tesla, as well as Trump's tax ideas for Amazon and Apple. These issues are undoubtedly being resolved by the corporations most meticulously. We see a good buy opportunity and would build positions in technologicals and financials.»

**HELVETIC TRUST AG**

www.helvetic-trust.ch

**London W1J6HE, 23 Berkeley Square, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217**

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3001 Bern, Christoffelgasse 3, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55